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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена изучению вопроса о принадлежности судебной практики к источникам уголовного права. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение этапов развития уголовного права в России; 2. Рассмотрение структуры уголовного права; 3. Изучение источников уголовного права; 4. Определение понятия судебной практики; 5. Изучение судебной практики в отношении уголовного права; 6. Изучение судебной практики как одного из источников уголовного права. В результате проделанной работы было проанализировано соотношение  судебной практики и уголовного права. Были рассмотрены важные аспекты уголовного права, такие как предмет, система и источники, а также степень важности судебной практики для всего права в целом и в особенности для уголовного права. На основании полученного материала удалось точно ответить на вопрос о принадлежности судебной практики к источникам уголовного права.
        

        
          The theme of the final qualification work: «Judicial practice as a source of criminal law». This work is devoted to the study of the question of whether judicial practice belongs to the sources of criminal law. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Studying the stages of development of criminal law in Russia; 2. Consideration of the structure of criminal law; 3. Studying the sources of criminal law; 4. Definition of the concept of judicial practice; 5. The study of judicial practice in relation to criminal law; 6. The study of judicial practice as one of the sources of criminal law. As a result of the work done, the correlation between judicial practice and criminal law was analyzed. Important aspects of criminal law were considered, such as the subject, system and sources, as well as the importance of judicial practice for all law in general and in particular for criminal law. On the basis of the material received, it was possible to accurately answer the question of whether judicial practice belongs to the sources of criminal law.
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